
 
 

  
Referat af bestyrelsesmøde 15. november 2017 KL. 1930  
Hos Henrik Hvas, Hyrdevænget 49 
 
Fremmødte: 
 Lars Jacobsen 
 Henrik Hvas 
 Peter Kjeldsen 
 NielsTrolle Andersen 
Afbud 
 Jan Ankersen 
 
Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af referat fra mødet den 15. august 
Godkendt. 
Fremadrettet rundsendes referatet til kommentering inden den lægges ud på 
hjemmesiden 

 
2. Gennemgang af aktivitetslisten              

 
a. Hjemmesiden (JA) 

Intet nyt 
 

b. Legeplads og snerydning (PK)  
Vi har modtaget en henvendelse fra Legepladstilsynet (firma) angåen-
de sikkerhedstjek af legepladsen. 
Vi mener at vi allerede er dækket af vores vedligeholdelseskontrakt 
med det firma vi købte redskaberne af. 
Vi har modtaget tilbud ang. snerydning svarende til sidste år. 
Det accepterer vi. 

 
c. Økonomi og Gartner (LJ) 

LJ har aftalt med gartner ang. rydning mod syd i området mellem 
horse/hyrdevænget. 
Vi har accepteret aftale med gartner med almindelig vedligeholde for 
de næste tre år på de samme betingelser. 

 
d. Veje  

Fejning af stamveje og hovedstien mellem Horse-/Hyrdevænget er be-
stilt/bestilles 
Vi afventer afleveringsforretning mht Århus Vands arbejde på  HO mv 

 

 



 
 

3. Opfølgning fra generalforsamlingen 
 Mht til rydning på og stier fra volden se pkt 5 
   
 Siden sidst/eventuelt - herunder nyt fra Tranbjerg Fællesråd 
 Intet nyt 

 
4. Fastsættelse af næste møde - herunder forslag til dagsorden 

 31/1 2018 kl 19.30 hos Peter. 
 Vi skal have fastsat evt fælles oprydningsdag i fællesområderne til foråret. 
 Udarbejdelse af retningslinier for rydning/beskæring på ’indersiden’ af volden  
 mod Tingskov Alle (kan bla lægges ud på hjemmesiden). 
 Opfølgning på spørgsmålet om sti i volden mod grundejerne. 
 
Referent  
Niels Trolle Andersen, 16/11 2017 


